
Protokoll fört vid 

Bjuråkers Bygdegårdsförenings Årsstämma  

 

Datum: 2023-02-23 kl. 18:00 
Plats: Bygdegården 
Närvarande: Se separat närvarolista (bilaga 1) 
 
 

1. Mötes öppnande 
Föreningens t f ordförande Lena Andersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

2. Val av 

a) Mötesordförande: 
Beslut: Till mötesordförande valdes Ingemar Sandehult. 
 

b) Sekreterare: 
Beslut: Till mötessekreterare valdes Marie Sandehult. 
 

3. Val av två personer att jämte mötesordförande justera årsmötets protokoll 
Beslut: Stämman beslutade att utse Lena Zettersten och Chatarina F Eriksson till justerare. 
 

4. Val av rösträknare 
Beslut: Stämman beslutade att om det blir aktuellt med rösträkning, träder de valda justerarna in som 
rösträknare. 
 

5. Fastställande av föredragningslistan 
Beslut: Stämman beslutade att godkänna den föreslagna dagordningen med tillägg av följande punkter: 

• 11a Verksamhetsplan 

• 11b  Budget samt 

• Under punkten Vid årsmötet väckta frågor ta upp Johnnys stolfråga samt information från distriktet 
 

 

6. Fastställande av röstlängd 
Beslut: Stämman beslutade att fastställa röstlängden till 28 deltagande varav 26 med rösträtt, samt 2 
inbjudna gäster.  
 

7. Godkännande av kallelse 
Kallelsen är utskickad via brev och utlagd på hemsidan, i god tid före de 14 dagar som stadgarna säger. 
Beslut: Stämman beslutade att godkänna kallelsen. 
 

8. Styrelsens verksamhetsberättelse och ekonomiska berättelse över det gångna året 
Lena Zettersten föredrog föreningens verksamhet under 2022 (bilaga 2) och föreningens kassör Barbro 
Persson föredrog den ekonomiska berättelsen (bilaga 3). 
Föreningen har ett positivt resultat på 273 374 kronor. Texten på sidan 2 ska vara ”Årets resultat” och inte 
årets förlust. 



Beslut: Stämman beslutade att lägga Verksamhetsberättelsen och den ekonomiska berättelsen till 
handlingarna. 
 

9. Revisorernas berättelse 
Föreningens revisor Börje Karlsson föredrog revisorernas berättelse (bilaga 4). 
Beslut: Stämman beslutade att lägga revisorernas berättelse till handlingarna. 
 

10. Fastställande av balansräkning samt disposition av årets resultat 
Styrelsens förslag är att 20 % av överskottet på totalt 273 374 kronor avsätts till en Underhållsfond, och att 
resterande överförs till ny räkning. 
Beslut: Stämman beslutade att fastställa balansräkningen och bifalla styrelsens förslag om disposition. 
 

11. Ansvarsfrihet för styrelsen 
Beslut: Stämman beslutade att bevilja styrelsens ledamöter ansvarsfrihet. 

 

        11a) Verksamhetsplan  
Johnny Jansson föredrog styrelsens förslag på verksamhetsplan (bilaga 5) 
Under denna punkt diskuterades vattenskadan i lägenheten och dess reparation, och vad som är tanken 
med lägenheten när den snart är klar. Permanent hyresgäst eller att hyra ut veckovis. Styrelsen kommer att 
fatta beslut i denna fråga. 
 

          11b) Budget 
Föreningens kassör föredrog budgeten (bilaga 6). Det kommer att behöva läggas mer på fastigheten 
kommande år än tidigare, bland annat renoveringen av badrum men även övriga kostnader kommer att 
öka, t ex eventuellt två anställda under sommarens loppis mm. Styrelsen har därför lagt en budget med ett 
underskott. 
Beslut: Stämman beslutade att godkänna föreslagen verksamhetsplan med tillhörande budget. 
 

12. Beslut om  
a) Mandatperiodens längd 

Beslut: Stämman beslutade att ordförande väljs på 1 år och övriga växelvis på 2 år. 
 

b) Antal ledamöter i styrelsen och ev. ersättare 
Beslut: Styrelsen beslutade att styrelsen ska bestå av 7 ordinarie och 4 ersättare 

 

c) Ev. ersättning till styrelsen 
Beslut: Stämman beslutade att ersättningen ska vara som tidigare år, dvs 
Kassören erhåller en ersättning på  12 000:- 
Sekreteraren erhåller en ersättning på  6 000:- 
Köksansvarig erhåller en ersättning om  500:-/månad de månader föreningen har verksamhet utan 
anställd personal. 
Ordförande, övriga ledamöter och revisorer erhåller ingen ersättning. 
Reseersättning a 25:-/mil vid vissa tillfällen. 

 

13. Val av ordförande i föreningen 
Beslut: Stämman beslutade att välja Lena Andersson till ordförande på 1 år. 

 



 

14. Val av övriga ledamöter i styrelsen jämte ersättare 
Beslut: Till ordinarie ledamöter på två år valdes: 
Maria Norman (omval), Lena Zettersten (omval) och Ingemar Hammar (Nyval) 
 
Till ordinarie ledamöter på ett år valdes: 
Johnny Jansson (omval) och Tord Johnsson (Nyval) 
Barbro Persson har ett år kvar på sin period 
 

Till ersättare valdes på två år: 
Gunnar F Eriksson (Nyval) och Joakim Zettersten (Nyval) 
 
Till ersättare på 1 år valdes: 
Carola Dellenhag (Om/Nyval) och Susanne Östh (Omval) 
 

15. Val av revisorer och ersättare 
Beslut: Till revisor på 2 år valdes Börje Karlsson (omval). 
Petra Gahm har 1 år kvar på sin mandatperiod. 
Till revisorsersättare på 1 år valdes Marie Sandehult (omval). 

 

16. Val av ombud och ersättare till bygdegårdsdistriktets stämma 
Beslut: Stämman beslutade att intresserade anmäler sig till styrelsen som utser ombud och ev. 
observatörer – och anmäler till stämman. 

 

17. Beslut om ev. regler och belopp för nästkommande års medlemsavgifter 
Beslut: Stämman beslutade enligt styrelsens förslag, att höja medlemsavgiften till 100:- per person fr o m 
2024. 

 

18. framställningar och förslag från styrelsen 
Inga framställningar och förslag fanns att behandla 
 
 

19. Motioner och förslag från medlemmar som inkommit till styrelsen senast 10 dagar före årsmöte. 
Två motioner har inkommit till styrelsen inför stämman. 
 
Motion 1 avseende namnbyte (bilaga 7) 
Beslut: Stämman beslutade att bifalla motionen 
 

Motion 2 avseende en arbetsgrupp kring fastigheten (bilaga 8) 
Beslut: Stämman beslutade att bifalla motionens båda att-satser och följande anmälde, redan på stämman, 
sitt intresse för att ingå i gruppen; 
Joakim Zettersten 
Gunnar Brun 
Torkel Hägglund 
Johnny Jansson 
Edvin Sundström 
 



20. Val av valberedning 
Beslut: Stämman valde en valberedning bestående av Emelia Brink, Jessica Hallingström, Bengt-Erik 
Johansson och Edvin Sundström. 
 

21. Vid stämman väckta frågor 
Johnny informerade alla på mötet om att det är 38 stolar totalt, som är till salu för 10-/styck 
Ingemar och Marie informerade från Distriktet om vikten att registrera de på mötet nyvalda på förbundets 
hemsida, samt om den utbildning kring våra fastigheter som startar i april. Stämman informerades även om 
övrig planerad verksamhet på distriktsnivå. 
 

22. Mötets avslutande 
I egenskap av vald mötesordförande förklarade Ingemar Sandehult årets stämma för avslutad. 
 
 
 
 
 
 
Vid pennan   Mötesordförande 
 
 
 
Marie Sandehult  Ingemar Sandehult 
 
 
 
Justerare   Justerare 
 
 
 
Lena Zettersten  Chatarina F Eriksson 
 

 

 

 

 

 


